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Møde:   Skolebestyrelsesmøde    

   

 
Tid:   Tirsdag den 16. april 2024 17.00-18.30  

       

Sted:   Mødelokalet 
   

 
   
Deltagere: Maria, Søren, Sam, Winnie, Frank, Tine,   

  Sanne, Katrine, Kirsten, Christina, Sten, Oscar   
Fraværende: 

 
Referent:  Frank   
 

Nr. 
Ansvarlig 

Tid 
(I,D,B) 

 
 

 
Emne – med kort beskrivelse (referat skrives ind i kursiv)                             

1.  
Besøg af SSP-konsulent Mikkel Solberg Hell kommer og fortæller om 
resultatet for Nordals Skolen fra den nylig overstået ungeprofil-
undersøgelse, som Sønderborg Kommune har gennemført tidligere i år. 
 
Mikkel fortalte om sit arbejde og gennemgik udvalgte dele 
undersøgelsen. 
 
Eleverne synes, de har det godt på skolen. Og er en del af fællesskabet. 
De sover for lidt. Spiser ikke morgenmad. De kan godt lide at være 
sammen med deres forældre, der viser interesse for deres skolegang og 
er der, når de unge har brug for dem. Forældrene ved for lidt om, hvad 
de unge foretager sig om aftenen. Alkoholindtaget er steget.  
 

2. 
 

 

 
Godkendelse af referat fra sidste møde 
Godkendt 

3. 

 
 

 

Orientering 
1. Formanden 

Der er formandsmøde i dag. Augustenborg Skole orienterer vores 

formand. 
2. Ledelsen 

• Tilsyn fra STUK 
STUK har meldt tilbage, at vi på baggrund af vores 
redegørelse ikke kommer under tilsyn. Vi har sat en række 

tiltag i gang, bl.a. med hjælp fra forvaltningens 2-
sprogskonsulent. 

• Frikvarterstiltagene 
Frank orienterede om tiltagene, som kører videre. Der 

justeres løbende.  
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• Stillingsopslag vedr. ny lærer 
Der er slået en stilling som naturfagslærer i udskolingen op. 

 
3. Medarbejderne 

 
4. Elevrådet 

Forhandlingerne om demokratimillionen er afsluttet. Vi fik ting for 

ca. 46.000,-. Især til et lydanlæg.  
5. Andre 

 
 

4. Skolebestyrelsesvalget 

I skrivende stund vides det ikke, om vi kan afholde fredsvalg eller ej. Det 

afgøres torsdag eftermiddag den 11. april 

 

Det blev et fredsvalg. Signe Duus er kommet ind som ny. Hun bliver 

medlem, mens vores nuværende formand, Maria, bliver suppleant. 

 

5. Timefordelingsplanen 

Ledelsen har udarbejdet forslag til timefordelingsplan for skoleåret 

2024/25 som bestyrelsen skal godkende 

 

Frank gennemgik timefordelingsplanen, der med få ændringer minder om 

den, vi har i år. Musik bliver ikke et fag på skemaet, da vi ikke har nogen 

musiklærer. Til gengæld skal alle elever til og med 4. klasse have 

morgensang hver morgen. 

 Timefordeling 

2024-25.xlsx
 

 

6. Nye regler for afholdelse af skolebestyrelsesvalg 

Forvaltningen har udarbejdet forslag til revideret regler for afholdelse af 

skolebestyrelsesvalg. Skolebestyrelsen bedes forholde sig til reglerne. 

Hvis der ønskes ændringer, skal disse sendes til forvaltningen med 

begrundelse. 

 

Ingen indsigelser. 

 

 

 

 

  

7. 

 
 

Evt. 

 


